
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 33/2013 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 704/2013                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση μελέτης και καθορισμός του τρόπου 
εκτέλεσης του έργου «Διαμόρφωση χώρου αθλητικών 
εγκαταστάσεων σε δημοτικό οικόπεδο στο Ο.Τ. 316». 

 
         Σήμερα 23 Δεκεμβρίου του έτους 2013 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 15:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 19-12-2013 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών 
Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις 
διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  31 μέλη: 

 
                             Παρόντες                                                                              Απόντες 

1)Μ. Σουμελίδης, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3)Γ. Μιχαηλίδης, 
4)Β.Σταυροπούλου, 5)Ε. Αρχοντάκη, 6)Π. Παυλίδης, 
7)Τ.Χατζηαθανασίου, 8)Θ. Αγγελίνας, 9)Λ. Πουλασουχίδης, 
10)Κ. Βοργιαζίδης, 11)Χ. Κούτρας, 12)Χ. Γαϊτάνου, 
13)Α.Καγκελίδης, 14)Μ. Παπαϊωάννου, 15)Θ. Κορωνάς, 
16)Γ.Κάκαρης, 17)Β. Παπαδόπουλος, 18)Κ. Κουτσαντάς, 
19)Β.Λυκοστράτης, 20)Α.Δέλλας, 21)Α. Νεστορόπουλος, 
22)Κ. Κοστογλίδου, 23)Α. Βασιάδης, 24)Β. Γιαννουλάκης, 
25)Χ. Τσιούντας, 26)Ε. Γουναράς, 27)Κ. Παναγιωτίδης, 
28)Δ.Γκέκα, 29)Α. Παπαδόπουλος, 30)Σ. Κουμτσίδης, 
31)Ι.Αγγέλογλου. 

Δ. Δάσκαλος, Α. Λαζαρίδης, 
Ν.Τσιαμήτρος, Ν. Μωυσιάδης, 
Ν.Μαυροκεφαλίδης, Λ. Τσαβδαρίδης, 
Α.Γκαμπέσης, Γ. Σουμπέκας, 
Ι.Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος 

           Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                 Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                            Τ.Σ. Νέων 

Δ. Κουλουριώτης Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ.Ασλάνογλου, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Ι. Λιάτσιου, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. 
Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. 
Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ν. Αγγέλου, Ι. Καπετανίδης, Π. 
Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 696/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ.Α.Καγκελίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 697/2013 απόφασης προσήλθε ο κ.Α.Καγκελίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 698/2013 απόφασης προσήλθε η κ.Β.Σταυροπούλου. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 700/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Θ.Αγγελίνας. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 701/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Κουμτσίδης, Ε.Γουναράς, 
Α.Καγκελίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 704/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Βασιάδης, Μ.Σουμελίδης 
και προσήλθε ο κ.Β.Λυκοστράτης. 

 
 
 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 9ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 13-12-2013 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Αριστομένη 
Λαζαρίδη, που έχει ως εξής: 

Με την υπ’ αριθμόν 4 / 2013 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου καταρτίστηκε το 
Τεχνικό Πρόγραμμα για το οικονομικό έτος 2013. Με την υπ’ αριθ. 599 / 2013 απόφαση Δ.Σ. 
εγκρίθηκε η τροποποίηση του προϋπολογισμού του έργου με τίτλο «Διαμόρφωση χώρου 
αθλητικών εγκαταστάσεων σε δημοτικό οικόπεδο στο Ο.Τ. 316». 

Σύμφωνα με το άρθρο 209 παρ 4 του Ν. 3463/2006 όπως τροποποιήθηκε και ισχύει, έχει 
συνταχθεί και θεωρηθεί από την τεχνική υπηρεσία του Δήμου η μελέτη του παρακάτω έργου, το 
οποίο είναι εγγεγραμμένο στον προϋπολογισμό του 2013 με τον αντίστοιχο Κ.Α. Ο τρόπος 
εκτέλεσης του έργου προτείνεται κατωτέρω: 

 
 

Α/Α ΕΡΓΟ ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ Κ.Α. ΠΡΟΤΕΙΝΟΜΕΝΟΣ 
ΤΡΟΠΟΣ ΕΚΤΕΛΕΣΗΣ 

1. Διαμόρφωση 
χώρου αθλητικών 
εγκαταστάσεων σε 
δημοτικό οικόπεδο 
στο Ο.Τ.316 

95.057,00€ 30/7323.021 ΤΑΚΤΙΚΟΣ 
ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΣ 

  
Παρακαλούμε το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει την ανωτέρω μελέτη και τον τρόπο 

εκτέλεσης του παραπάνω έργου, όπως ορίζει το άρθρο 9 παρ.1,2 και 6 ΠΔ 171 / 87. 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Νεστορόπουλος: Η μελέτη είναι μόνο για το πρώτο στάδιο και σε αυτά που αναφέρονται 

στην εισήγηση;  
Βοργιαζίδης: Τα λεφτά που υπάρχουν αυτή τη στιγμή είναι για αυτά τα έργα που 

περιλαμβάνονται στην εισήγηση και στα συνοδευτικά αυτής έγγραφα. Αργότερα κι αν υπάρχουν 
χρήματα θα έχουμε τη συνέχεια της μελέτης.  

Νεστορόπουλος: Ποιο θα είναι το δεύτερο στάδιο; 
Βοργιαζίδης: Προφανώς θα γίνουν κάποιες αθλητικές εγκαταστάσεις. 
Νεστορόπουλος: Η συγκεκριμένη μελέτη είναι μόνο για τα 95.000€ ή είναι ολόκληρη η 

μελέτη; 
Βοργιαζίδης: Το σύνολο της μελέτης, που περιλαμβάνει και τους αθλητικούς χώρους, δεν 

περιλαμβάνεται στα 95.000€. 
Παυλίδης: Σε συζήτηση που είχα την προηγούμενη φορά με τον κ.Λαζαρίδη, μου 

υποσχέθηκε ότι θα συνομιλούσαμε και θα βλέπαμε το χώρο γιατί η αρχική διαμόρφωση πιθανόν 
να εγκλωβίζει την τελική διαμόρφωση για να γίνουν οι αθλητικές εγκαταστάσεις. Αν γίνουν τα 
υψομετρικά, πιθανόν να έχουμε πρόβλημα στη διαμόρφωση μιας αθλητικής σάλας και να γίνουν 
μόνο ανοικτά γήπεδα. 

Δήμαρχος: Έχω εξηγήσει κι άλλη φορά τον κ.Παυλίδη ότι έχει γίνει πρόταση από την 
Τεχνική Υπηρεσία, αλλά αυτή τη στιγμή δεν προβλέπονται συγκεκριμένα γήπεδα γιατί δεν 
υπάρχουν τα χρήματα. Αυτή τη στιγμή το μόνο που λέμε είναι ότι αυτό το κομμάτι είναι ο χώρος 
στάθμευσης των γηπέδων που θα διαμορφωθούν όταν θα υπάρχουν τα ανάλογα κονδύλια για κάτι 
τέτοιο. Αυτή τη στιγμή δεν υπάρχει κάτι οριστικό που να λέει τι γήπεδα ακριβώς θα 
κατασκευαστούν. Μας ενδιαφέρει να προχωρήσει γρήγορα ο χώρος στάθμευσης του αθλητικού 
χώρου.   

Νεστορόπουλος: Από τις εξηγήσεις που δόθηκαν διαπιστώνω για ακόμη μια φορά 
προχειρότητα.  

Μας λένε ότι δεν προβλέπονται γήπεδα. Μα εδώ αν υπήρχε λογική, θα έπρεπε να μας 
φέρουν μια μακέτα και να μας κάνουν μια παρουσίαση για το πώς θα διαμορφωθεί ο χώρος αυτός.  

Έτσι όπως το βλέπουμε εμείς, «πετάμε» 95.000€, από τα οποία 60.000€ είναι από ίδιους 
πόρους και 35.000€ από ΣΑΤΑ. Αύριο πιθανόν να προκύψουν νέα δεδομένα. Κάνουμε πρόχειρες 



δουλειές. Ισοπεδώνουμε το χώρο, κάνουμε μια περίφραξη, ρίχνουμε χαλίκι 3Α και κάνουμε χώρο 
στάθμευσης.  

Νομίζω ότι ως Δ.Σ. πρέπει να λειτουργούμε υπεύθυνα και όχι πρόχειρα. 
Κορωνάς: Είναι δυνατόν να υπάρχει μια μελέτη που να μιλάει για χώρο στάθμευσης και δε 

λαμβάνει υπ’ όψιν της τη διαμόρφωση γηπέδων;  
Θεωρώ ότι ο μελετητής θα έπρεπε να λάβει υπ’ όψιν του ότι εκεί θα είναι χώρος 

αθλητικών εγκαταστάσεων και θα έπρεπε να συνυπολογίσει τα υψομετρικά δεδομένα. Δε 
μπορούμε να κατασκευάσουμε ένα χώρο στάθμευσης που στη συνέχεια δε θα μπορεί να 
διαμορφωθεί ένα αθλητικό κτίριο. Θα έπρεπε η μελέτη να προβλέπει όλες τις παραμέτρους για 
την κατασκευή ενός αθλητικού κτιρίου. 

Πρόεδρος: Συμφωνώ με την άποψη του κ.Κορωνά. Το έργο θα έπρεπε, έστω κι αν δεν 
υπήρχε κονδύλι για να ολοκληρωθεί, να έχει στάδια υλοποίησης τέτοια, που το ένα να μην 
εμποδίζει την ολοκλήρωση του άλλου.  

Αυτό πρέπει να φαίνεται στο στάδιο υλοποίησης του χώρου στάθμευσης και το έργο να 
είναι προσαρμοσμένο ούτως ώστε να μην εμποδίζεται η μελλοντική επέκταση κι η δημιουργία 
των γηπέδων. 

Δήμαρχος: Μιλάμε για τα αυτονόητα. Είναι ο χώρος στάθμευσης των γηπέδων. Οι 
αθλητικές εγκαταστάσεις περιλαμβάνουν και χώρο στάθμευσης. Κατασκευάζεται όμως πρώτα ο 
χώρος στάθμευσης αφού δεν υπάρχουν χρήματα για την κατασκευή των γηπέδων. Η μελέτη 
προβλέπει και τα δύο. Εμείς ξεκινούμε με το χώρο στάθμευσης.  

Βοργιαζίδης: Θεωρώ προφανές ότι έχει ληφθεί πρόνοια για την κατασκευή γηπέδων. 
Άλλωστε το έχετε δει και στην μακέτα, τα γήπεδα είναι χωροθετημένα στο τελευταίο επίπεδο. 

Νεστορόπουλος: Σήμερα επιβεβαιωνόμαστε για ακόμη μια φορά για την προχειρότητα με 
την οποία έρχονται τα έργα.  

Εξαγγείλαμε ότι θα γίνει χώρος στάθμευσης και σήμερα ερχόμαστε και λέμε ότι θα 
δώσουμε 95.000€ για να κατασκευάσουμε το χώρο στάθμευσης των αθλητικών εγκαταστάσεων. 
Μήπως ξεκινούμε ανάποδα; Ένα έργο όταν γίνεται, έρχεται ολοκληρωμένη μελέτη και την 
βλέπουμε. Υπάρχει μελέτη κόστους; Εμείς εδώ δε βλέπουμε τίποτε παρά μια ζωγραφιά.  

Θα έπρεπε να έρθετε εδώ και να μας πείτε ότι θα γίνει χώρος στάθμευσης με τόσο κόστος, 
σε τόσα επίπεδα και θα κάνουμε και συγκεκριμένες αθλητικές εγκαταστάσεις. Εδώ βλέπουμε 
πράγματα να γίνονται στην τύχη. Εμάς μας ενδιαφέρει να γίνει ένα σωστό έργο κι όχι να λέμε 
μόνο λόγια. 

Δήμαρχος: Αυτή τη στιγμή υποτιμούμε τους εργαζόμενους της Τεχνικής Υπηρεσίας. 
Έχουν κάνει μια ώριμη μελέτη και δε μπορούμε να λέμε εδώ ότι είναι πρόχειρη. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου Αριστομένη Λαζαρίδη; 
Μέλη: Ναι. 
Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Ι.Αγγέλογλου. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Τ.Χατζηαθανασίου, Α.Νεστορόπουλος, 

Κ.Κοστογλίδου, Β.Γιαννουλάκης, Χ.Τσιούντας, Δ.Γκέκα, Α.Παπαδόπουλος. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 13-12-2013 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Αριστομένη Λαζαρίδη. 
2.- Τις υπ’ αριθ. 4 και 599/2013 αποφάσεις του Δ.Σ. 
3.- Την με αριθ. 96/2013 μελέτη της Τεχνικής Υπηρεσίας του Δήμου. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 9 του Π.Δ. 171/87, του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα 
Καλλικράτης) και των άρθρων 96 και 209 του Ν.3463/2006. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Α) Εγκρίνει την αριθ. 96/2013 μελέτη με τίτλο «Διαμόρφωση χώρου αθλητικών 

εγκαταστάσεων σε δημοτικό οικόπεδο στο Ο.Τ. 316», συνολικού προϋπολογισμού 95.057,00€, 
όπως αυτή έχει συνταχθεί και θεωρηθεί από την Τεχνική Υπηρεσία Δ.Βέροιας. 



Β) Η εκτέλεση του έργου «Διαμόρφωση χώρου αθλητικών εγκαταστάσεων σε δημοτικό 
οικόπεδο στο Ο.Τ. 316», όπως ορίζεται από το άρθρο 9 του Π.Δ. 171/87, θα γίνει με τη 
διαδικασία του τακτικού διαγωνισμού. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  704 / 2013 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 
το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης     
Β. Σταυροπούλου   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ε. Αρχοντάκη     
Π. Παυλίδης     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Β. Λυκοστράτης     
Α. Δέλλας     
Α.  Νεστορόπουλος     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Δ. Γκέκα     
Α. Παπαδόπουλος     
Σ.  Κουμτσίδης     
Α. Βασιάδης     
Ι. Αγγέλογλου     
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  09-01-2014 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΜΑΥΡΟΚΕΦΑΛΙΔΗΣ 

  
  
  
  
  
  
  
  

 
 


